

## Announcement of AICM Responsible Care® (RC) Expert Panel

Date: August 28, 2019

AICM is pleased to announce the first batch of RC expert panel under the organization. The RC expert panel aims to support RC journey in chemical parks, peer review and other tasks which requires expertise.

There are total 20 candidates from 10 member companies who received the certificates which valid for one year. Apart from considerable years of EHS experiences and practices, the candidates are required to commit time and resources to support AICM's activities as well as be experienced in training or lecture in public. In addition, the companies they are serving support them to travel to deliver such trainings.

We believe their rich experience will bring excellent achievements in future and affirms their commitment and contribution to Responsible Care in China. We would like to open for more qualified volunteers to join the expert panel.

Name list of the expert panel is attached. *(Alphabetical order by company name)*

No	Name	Company
1	Celine Zeng	Arkema
2	Xiao Li	BASF
3	Yue Haibing	BASF
4	Lidia Li	BASF
5	Jin Xiaoyin	Covestro
6	Zhu Wenjie	DOW
7	Zhang Xiao	DOW
8	Zhu Linyin	DSM
9	Huang Lei	DSM
10	Kevin Li	Eastman
11	Grace Zhao	Eastman
12	Helen Han	Eastman
13	Bill Zhou	Evonik
14	William Cao	Lanxess
15	Marvin Ma	Lanxess
16	Felix Zhou	Lanxess
17	Alex Li	Lanxess
18	Gary Gao	Nouryon
19	Brooks Yu	Nouryon
20	Harry Huang	PPG

Beryl Ma  
Executive Director  
AICM



## AICM “责任关怀”专家团队成立通知

AICM 很高兴宣布首批责任关怀专家团队正式成立。该团队主要支持化工园区的责任关怀推广工作，同行互评以及其他需要专业知识或判断的工作任务。

共有来自 10 家会员公司的 20 位候选人荣获首批证书，有效期一年。除了具有丰富的 EHS 方面的实践与经验外，候选人还应承诺贡献时间与资源来支持 AICM 的相关活动，并且善于在公众场合演讲或培训。除此之外，其会员公司也应支持他们去到各个园区宣传推广责任关怀活动。

相信他们丰富的经验与资历会为 AICM 的推广工作添砖加瓦。在此，感谢他们为中国推广责任关怀工作所做出的贡献。我们也欢迎更多的有志之士加入我们的团队。

首批专家团队人员名单（根据公司拼音首字母排序）

序号	姓名	公司
1	曾月香	阿科玛
2	肖利	巴斯夫
3	岳海兵	巴斯夫
4	李东红	巴斯夫
5	诸琳瑛	帝斯曼
6	黄磊	帝斯曼
7	金小颖	科思创
8	曹唯一	朗盛
9	马昌步	朗盛
10	周峰	朗盛
11	李志雄	朗盛
12	高永宜	诺力昂
13	郁建	诺力昂
14	黄华	庞贝捷
15	朱文杰	陶氏
16	张晓	陶氏
17	周纪标	赢创
18	李双程	伊士曼
19	赵文蓓	伊士曼
20	韩冰	伊士曼

马一兵女士

AICM 执行理事

日期：2019年8月28日